

Protokoll Styrelsemöte Tidaholms Brukshundklubb

Datum: 2017-08-14
Tid & Plats: 18:30-21:00 Klubbstugan Nyled
Närvarande: Ordf. Tina Rosén Lindh
 Sekr. Jeanette Coltén Ferm
 Kassör Elisabeth Pettersson
 Övriga deltagare Maria Rothzén
 Viktoria Svensson
 Lena Lycksell
 Ulrica Larsson
 Håkan Jansson
Anmält Elisabeth Enghed
Frånvaro: Pär-Anders Teike

		Bordlagd	Beslut
§72	Ordförande Tina Rosén Lindh hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.		
§73	Dagordningen: Godkändes		
§74	Till protokolljusterare valdes: Vicki & Ulrica		
§75	Föregående mötes protokoll: Lästes upp och godkändes		
§76	Frågor:		
	a) Hyra av anläggning för t.ex Hundens Hus, kostnad? (Karina R frågar) dag1 1000kr dag2--> 600kr Innefattar stugan inkl. 2 träningsplaner Utebliven städning debitors med 500kr		
	b) SM present Åse? Gumman har ordnat med en jacka för 350kr +tryck		
	c) Ska vi använda pengar från Studieförbundet till Rallyskylthållare? Annmari får komma med ett kostnadsförslag och Rigmor kollar hur mycket pengar vi har på studieförbundet. Beslut tas sedan via sms-gruppen. Kan Annmari åka bort till Christer och visa hur skyltarna kan se ut.	x	
	d) Inköp av priser till agilityn! Behöver köpa ca 150-200 priser lite beroende på ev sponsring. Maud (prisansv) har kontakt med arken zoo och får där 15% vid köp av priser. Räknar med att köpa priser för ca 10000:- Funkar de? Julia jagar sponsorer så förhoppningsvis så behövs de inte köpas för så mycket men så de finns i protokollet! Styrelsen tycker att det är ok upp till max 15000kr.		x
	e) Kan vi köpa på surf till nätet innan tävlingen? Jeanette kollar med Telia om vi kan få ett bättre erbjudande. Ev höja surfen och avsluta "fasta" telefonen.		x
§77	Rapporter:		
	a) Kassör: Se Bilaga Vi har fått in 8000kr från Studieförbundet som Elis inte vet för vad! Be Rigmor kolla.	x	
	b) Utbildning ca 60 st anmälda till kurser i höst...varav 17 till valp. Skulle behöva en valpkurs ytterligare (5-6 deltagare)	x	
	c) Tävling se rapport		
	d) Tjänstehund Distriktets tjänstehundsmöte var i förra veckan Möte på Tibro BK "Vad ska vi säga vid utbildning" på lördag, vi har ingen som åker!		

Justeras 1: _____

Justeras 2: _____

e)	Agility	Vi behöver röja rastningsstigen, finns det någon som har röjsåg att låna ut. Maria kollar. Vicky vill köpa en tackgåva till Lena som skött all planering, ok. Inköp av markeringsfärg./ok Planering i full gång inför tävlingen. Saknas folk till köket lördag.	X X X
f)	Stugan	Håkan fixar lysrör till köksbänken Jeanette köper toapapper storrrullar samt handservetter	X X
g)	Köket	Ingen rapport	
h)	Plan	Ingen rapport	
i)	RUS	-	
j)	PR-info	Ingen rapport	
k)	Trivsel	Ingen rapport	
l)	SHU	-	
m)	Utställning	Ingen rapport	
n)	Draghund	Ingen rapport	
o)	Nosework	Ingen rapport	
p)	Rallylydnad	Se rapport	
q)	Övriga rapporter	SM agility, Vicky pratade om upplevelsen. Laget diskade ut sej men Vicky var godkänd (5fel)	
§78	Skrivelser:		
a)	Inkomna	IN17010 Inbjudan till föreläsning med Eva Bertilsson på Töreboda BK "Snälla Händer" IN17011 Aktiviteter inför SBK 100år	
	b)	Utgående	
§79	Bordlagda frågor		
	1)	Aktiviteter inför SBK 100år	
	2)	Kökspersonal?	
§80	Övriga frågor:		
	1)	Information ang. träningshelgen	
	2)	Information belysning	
§81	Närmast förestående verksamhet:		
		Kursstart v.34 Labbåsräiset 2-3 sep	
§82	Nästa möte:		
		07-sep	
§83	Ordförande förklarade mötet avslutat kl.21.00		

Ordf. Tina Rosén Lindh

Sekr. Jeanette Coltén Ferm

Från: Gumman1 Gmf [<mailto:gumman1.gmf@gmail.com>]

Skickat: den 9 augusti 2017 18:58

Till: Jeanette Colten Ferm <colten.ferm@telia.com>

Ämne: SV: rapport till styrelsemöte

Hej! Tävlingskommiteen kommer att ha ett möte den 20 augusti inför höstens tävlingar. Vi har EKL spår den 10 september. LKL-EKL sök den 8 oktober och AKL alla grupper den 22 oktober. Vi kommer såklart ha KM i Bruks oxå men inget datum är bestämt ännu. Som vanligt behöver vi hjälp med våra omtyckta tävlingar. Jag har ett förslag på en SM present till Åse. ☐ Elis vet vad. Mvh
Gun-Marie

Rallylydnadskommitten

I dagsläget finns 6 anmälda till nybkursen. Det är många som har tränat rally i sommar och många skylthållare har gått sönder. Kommer det att saknas fler hållare, blir det svårt att hålla en kurs. Det är jättekul att det blir fler som upptäcker denna roliga sport. Rigmor skall höra med studieförbundet hur mycket som finns i kassan som vi kan utnyttja till skylthållare. Till att börja med minst 20 st + koner (har ingen koll vart konerna försvinner)

Ann-Mari
Rallylydnadskommitten

Från: Rigmor Groening <rigmor.groening@gmail.com>|

Det finns klara önskemål om nya Rallyskyltar min tanke är att vi kan finansiera det med [Studiefrämjandet.MVH](#) Rigmor